

## OBSAH

Milan Jančo, Porcelánový humr na máslo a marmeládu z mobiliárních fondů zámku Konopiště.....	1–3
František Záruba, Drobný příspěvek k dějinám řádu křižovníků s červenou hvězdou a kostela sv. Mořice v Řevnicích.....	4–7
Petr Mašek, Zámecká knihovna Koloděje nad Lužnicí.....	8–10
Alexandr Skalický st., Historismus a secese v Náchodě v letech 1890 až 1918 (8. část). Historický střed města.....	11–53
Ze života Společnosti přátel starožitností.....	54–58
Literatura.....	58–63

## CONTENTS

Milan Jančo: A lobster-shaped porcelain dish from the collections of Konopiště Castle.....	1–3
František Záruba, A small contribution to the history of Knights of the Cross with the Red Star, and the Church of Saint Maurice in Řevnice.....	4–7
Petr Mašek, Library at the Koloděje nad Lužnicí Chateau.....	8–10
Alexandr Skalický st., Historicism and Art Nouveau in Náchod between 1890 and 1918 (part 8). Historical town centre.....	11–53
From the life of The Society of Friends of Antiquities.....	54–58
Literature.....	58–63

## INHALT

Milan Jančo, Hummerförmiges Porzellangefäß aus den Sammlungen des Schlosses Konopiště.....	1–3
František Záruba, Kurzer Beitrag zur Geschichte der Kreuzherren mit dem Roten Stern und der St.-Mauritius-Kirche in Řevnice.....	4–7
Petr Mašek, Die Schlossbibliothek von Koloděje nad Lužnicí.....	8–10
Alexandr Skalický st., Historismus und Sezession in Náchod von 1890 bis 1918 (8. Teil). Das historische Stadtzentrum.....	11–53
Aus dem Leben des Gessellschafts der Altentümerfreunde.....	54–58
Literatur.....	58–63